

# **Protokoll fra styremøte 08.06.20**

## **Protokoll fra styremøte i Austtunsletta Velforening**

Møtenummer: 4/2020  
Dato: 03.05.2020  
Kl: 20:30  
Sted: Austtunsletta 82  
Referent: Simon Sakkestad

|           |                                                                                                              |
|-----------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Fremmøtte | Ida Charlotte Vestad, Magnus Kristoffer Lysén, Simon Sakkestad, Dan Steffen Kårstad Aasen, Danilo Paparazzo, |
| Forfall   | Johnny He, Hallvard Vinje                                                                                    |

### **Sakliste**

Gjennomgang av gjøremål etter forrige styremøte

- Alle oppgaver utført

### **Økonomi**

1.1 Status på av utestående fakturaer. Orientering v/Magnus.

Fem stk. utestående for årsavgift i 2020. I tillegg er det to utestående fra tidligere år.

1.2 Tilganger til regnskapssystem og bankkonto. v/Magnus

Simon og Dan har fått lesetilgang til regnskapssystem og nåværende bankkonto.

1.3 Revisjon av tidligere år og tilgang til tidligere kontoer. v/Johnny

Styret har p.t. ikke tilgang til tidligere brukte konto hos Nordea. Dan sjekker om vi kan få dette fra tidligere kasserer.

1.4 Status utsendelse krav etter utlegg ved rettssak. v/Magnus

10 nye sendt ut. Gjenstår utsendelse på 13 av totalt 40.

### **Dugnad**

2.1 Evaluering av dugnad og gjenstående oppgaver. v/Danilo.

Status 28 av 73 har utført dugnad.

### **Sommerfest og ny mulighet for dugnad**

2.2 Styret inviterer til sommerfest med fotballturnering, ansiktsmaling, mat og drikke, lørdag 22. august med dugnad. Simon sender ut invitasjon til sommerfest og reserverer partytelt.

## **Lading for elbiler/parkering**

### **3.1 Fremdrift Lyse. Orientering v/Simon.**

Oppdatering fra Lyse *“Det nærmer seg montering av ladebokser. Graving og asfaltering er stort sett ferdig. Har ikke vært på plassen selv på noen dager nå så det har jeg ikke sett selv. Ladeboksen har vært forsinket på grunn av Corona utfordringene. Den floken ser ut til å ha løst seg nå. Mye bør være på plass i løpet av de nest to ukene. Så vi er nok noe bak skjema men ikke mye.”*

I tillegg har styret avdekket at Lyse har satt opp en ladesøyle for mye og adressert dette 07.06.20.

Foreløpig har det vært noen små skader (oljesøl, ødelagte skilt) som styret vil adressere på ferdigbefaring.

### **3.2 Manglende parkering til nummer 24. befaring og orientering + beslutning. Dan.**

Styret har funnet ut at en husstand (#24) mangler fast parkeringsplass. Dette skyldes at det for noen år siden ble fjernet flere parkeringsplasser fra kommunen grunnet behov for frisiktplasser ved gangfelt. Dette medførte bl.a. at husstand 10 mistet sin plass og ble flyttet “rundt hjørnet”, som igjen medførte at 24 mistet sin plass og ikke har hatt denne på flere år. Styret har gjennomført befaring i kveld. Styret jobber med å finne en løsning for #24.

## **Diverse**

### **4.1 Informasjon om arbeid med kollektiv trasé.**

Høring for plan 2606 ble på gjennomgått. Austtunsletta Velforening har ikke blitt varslet, men Dan har nå koblet oss på informasjonssløyfen. Sluttresultatet kommer til å bli veldig bra for hele området, men essensen under byggeperioden er at samtlige parkeringsplasser på nedsiden av blokken (Gauselengen BRL) blir brukt som anleggsområde i byggeperioden (første kvartal 2021 - 2024), og midlertidig parkering blir tilbakeført der det i dag er etablert en “eng” (der det tidligere var en provisorisk parkeringsplass).

### **4.2 Arbeid på fjernvarme.**

Har byttet 3-4 fjernvarmeskap så langt. Totalt ca. 20 skap som skal byttes. Lyse tar direkte kontakt med alle beboere som må stenge ventiler før skap byttes. Dette er viktig for å unngå luft i eget anlegg.

## **Innmeldte saker**

### **5.1 Bruk av gjesteparkering.**

Styret har blitt gjort oppmerksom på at enkelte har flere biler. Styret tar en ny runde med parkeringsadvarsler.

### **5.2 Beplantning på feltet og fellesareal.**

Har fått innspill rundt ønske om økt beplantning på et spesifikt område. Styrets vurdering er at ev. oppgradering av beplantning krever en helhetlig vurdering.

### **5.3 Kjøp av kantklipper.**

Det har kommet inn et forslag om batteridrevet kantklipper som kan være disponibel for alle og til bruk på dugnader. Styret kjøper inn en slik kantklipper til neste dugnad.

### **5.4 Kjøring inne på feltet.**

Det har kommet flere klager på beboere som har kjørt inne på feltet. Det har blitt adressert med det som ofte kjører inn. Enn så lenge er en av kommunens bommer åpne. Danilo vil kontakte kommunen (meldte inn i VOF) for å få denne låst.

#### 5.5 Rydding og vedlikehold i hager og uteområde.

Enkelte beboere har kontaktet styret for å få styret til å kontakte andre som ikke holder et minimum av orden på egen tomt. Foreløpig vurdering fra styret er at vi fungerer som mellomledd når dette gjelder fellesområdene, men ikke egen tomt.

Møte hevet 23:00